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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 29 august 2019, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 35 de consilieri 
judeţeni, sunt prezenţi 31, absentând doamna consilier județean Badiu Mariana și 
domnii consilieri judeţeni Damian Haralambie, Postelnicescu Marius Dorel și Ștefan 
Adrian, deci şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 
Economică, dna Zamfir Larisa, șef Serviciul Buget-Direcția Economică, dna 
Rădulescu Eliza, șef Serviciul Resurse Umane, dra Tache Andreea, arhitect șef 
Direcția Amenajarea Teritoriului și Urbanism, dl Stoicea Alin, director executiv 
Direcția Tehnică, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări 
Publice și Guvernanță Corporativă, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, director Regia 
Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, şef Serviciul 
Asistenţă Medicală – Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dna Enescu 
Adina, reprezentant Spitalul de Pediatrie de Piteşti, dna Negoşanu Araxy, manager 
interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin Cristinel, director 
Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Sachelarie Octavian, manager 
Biblioteca Judeţeană ,,Dinicu Golescu” Argeş, dl Toma Cristian, reprezentant 
Serviciul Public Salvamont Argeş, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, dl 
Nedelescu Costel, consilier Preşedinte. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi a anunţat că nu va participa la vot şi se va 
abţine ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă 
dezbaterii: 
Dl consilier județean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 157.  
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, suntem la ședința ordinară din 
luna august, avem cvorum, ordinea de zi o cunoasteți, sunt 18 puncte. Întrebări, 
obiecții la ordinea de zi? Vă rog! 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Președinte, voiam să fac o singură 
observație cu privire la acest ping-pong cu ora desfășurării ședințelor ordinare ale 
consiliului județean, demonstrează nu numai lipsa de respect față de noi consilierii 
județeni dar și lipsa de respect față de instituția consiliului județean și în mod 
indirect față de cetățenii acestui județ. Eu știu că o ședință de partid este 
importantă, mai ales când participă președintele partidului dar eu cred că mai 
importantă era ședința consiliului județean, mai important este consiliul județean, 
instituția consiliului județean, domnule Președinte dovedește că după 3 ani de 
mandat al dumneavoastră, împreună cu colegii dumneavoastră de la PSD și cu 
realizări zero sau spre zero. În acest moment  singurul lucru pe care l-ați putea face 
bun pentru acest județ ar fi  să vă dați demisia. Vă mulțumesc. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Și eu vă mulțumesc, cu certitudine v-ați 
căpătat un loc eligibil pe lista după asemenea afirmații politice, spre informarea 
dumneavoastră și întrebați colegii mei, până ieri a fost anuntață ora 15.00, dacă vă 
referiți la treaba aceasta. Dacă aveți curiozitatea să vă uitați mai atent pe Codul 
Administrativ și a fost o scăpare a tehnicului din consiliul județean. Noile 
reglementări impuse suna în felul următor: ședința trebuie condusă de președinte și 
în lipsa acestuia de un vicepreședinte sau un consilier ales prin vot secret. Colegii 
mei consilieri PSD au primit mesaj ca să fie la ora 15.00 aici prezenți la ședința 
ordinară, știți bine, pe rațiunea că una este politică și mai important este 
administrația județului, urmând că eu să mă duc acolo nu cu prioritate politică ci 
pentru faptul ca doamna președinte la care faceți referire este și premier și este 
insotiță de mai mulți ministri. Și veți vedea, mă duceam acolo să văd ce se mai 
poate face pentru administrația județului Argeș. Faptul că am dispus la ora 13.00, la 
ora aceasta, a fost pentru că eram în imposibilitatea de a organiza și de a conduce 
ședința aceasta. Mulțumesc . Alte întrebări? Vă rog! 

Dl consilier județean Nae Eugen– Domnule Președinte, știu că Codul Administrativ 
este atacat la Avocatul Poporului. Este în regulă? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Încă este în vigoare. Mulțumesc. 
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Dl consilier județean Nae Eugen – Și voiam să motivăm un coleg, pe domnul 
Postelnicescu Marius, are un deces în familie, i-a murit tatăl. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Sincere condoleanțe. Dacă nu mai sunt 
întrebări, vă supun la vot ordinea de zi . Cine este pentru? Se abține cineva ? Este 
cineva împotrivă? Nu. 

                                                        - I - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 25.07.2019. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii în plen? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

 
-II - 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

validarea rezultatelor examenului pentru ocuparea funcției de medic șef Laborator 
Radiologie și Imagistică Medicală din cadrul Spitalului de Pediatrie Pitești.  - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Doamna doctor Costache, felicitări, sunteți în sală, vă văd, să vă dea Dumnezeu 
sănătate și cât mai multe diagnostice precise, cele cu care ne-ați învățat. 
Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc.Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 155.      

                 

- III - 
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Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Căminului pentru Persoane Vârstnice Mozăceni  - 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru?  Mulțumesc. Câte abțineri sunt? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? 
Nu. 

 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 156. 

           
-   IV - 

 
Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”  - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

         Dl consilier județean Enache Valentin Viorel s-a abținut de la vot.  
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 157. 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea si completarea Hotărârii consiliului județean nr. 45/28.02.2019 privind 
aprobarea calendarului principalelor activități și manifestări cultural-artistice, 
stiințifice și sportive pe anul 2019, ce vor fi organizate și sprijinite de Consiliul 
Județean Argeș și instituțiile subordonate, precum și a nomenclatorului de 
materiale ce vor susține aceste activități. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
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           S-a adoptat Hotărârea nr. 158. 
 

                                                -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
organizarea celei de-a XIII-a ediții a Sărbătorilor Argeșului și Muscelului ce se vor 
desfășura în perioada 17 august – 14 septembrie 2019  - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 
Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 159. 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a activității de voluntariat în 
cadrul Consiliului Județean Argeș și a instituțiilor publice din subordine.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.160. 

                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat şi a Cofinanţării actualizate pentru 
obiectivul de investitii ,,Modernizare DJ 703 B Serbăneşti (DJ 659) – Siliştea, km 
70+410 – 77+826, L= 7,416 km, în comunele Rociu şi Căteasca”. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Întrebări? Obiecții în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.161. 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat şi a Cofinanţării actualizate, pentru obiectivul 
de investiţii „Pod pe DJ 741 Pitești – Valea Mare – Făgetu - Mioveni, km 2+060 
peste pârâul Valea Mare (Ploscaru), oraș Ștefănești”. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

 
Întrebări? Obiecții în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.162. 

 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat şi a Cofinanţării actualizate, pentru obiectivul 
de investiţii „Pod pe DJ738 Jugur – Drăghici – Mihăești peste râul Târgului, km 
21+900, în comuna Mihăeşti”- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.163. 

 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea Regulamentului privind condițiile în care se realizează accesul pe 
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proprietatea publică sau privată a județului Argeș în vederea instalării, întreținerii, 
înlocuirii sau montării rețelelor de comunicații electronice, modul de utilizare 
partajată a elementelor de infrastructură, precum și unele măsuri privind construirea 
de rețele de comunicații electronice. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 164. 
 

-  XII - 
 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a unui teren aflat 
în domeniul public al județului Argeș.  -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 165. 
 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Argeș   -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 166. 
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-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
constituirea Comisiei pentru coordonarea implementării măsurilor necesare pentru 
îmbunătățirea condițiilor de viață din așezările informale -  Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 167. 
 

 

-  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 106/12.04.2018 
privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu 
anul fiscal 2019  -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 30 de voturi ,,pentru” și 1 ,,abținere” ( dl 
consilier județean Bulf Cornel Cătălin ). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 168. 
 

-  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2019 -  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Întrebări? Comentarii în plen? Vă rog! 
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Dl consilier județean Miuțescu Adrian  – Domnule Președinte, am crezut și am 
sperat ca discuția pe care am avut-o luna trecută când dumneavoastră aici în ședința  
plenului consiliului județean ați spus că înainte de a face această repartizare, o să 
purtăm o discuție și veți tine cont de punctele noastre de vedere, de solicitările 
noastre, de prioritățile pe care noi le considerăm importante, nu pentru noi sau 
pentru primarii PNL, ci pentru Argeș. Am venit așa cum m-ati invitat să constat că 
toate aceste lucruri erau deja stabilite, de punctele noastre de vedere și ale mele nu 
s-a ținut cont, nu au fost luate în considerare și ele aduceau niște propuneri 
concrete care erau în favoarea și în folosul consiliului județean și o să vă dau 2 
exemple: Schitu Golești și Valea Iașului, unde erau niște racordări la sistemele de 
alimentare cu apă care datorită contractelor trebuiau făcute niste cămine, cu 
investitii mici, până într-un miliard, chiar la una dintre ele  era cu o societate din 
subordinea consiliului judetean, Apă Argeș care, să spunem așa, ar fi luat banii 
dintr-un buzunar și i-ar fi mutat în altul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Este foarte corect ceea ce spuneți. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Am constatat că aceste lucruri nu sunt 
deloc luate în seama. Eu am crezut atunci că după discuția noastră se va și întâmpla 
ceva, și am constatat că nu s-a întâmplat nimic. Am venit și am discutat degeaba 
pur și simplu, eu vă mulțumesc doar că am făcut  o poză acolo la biroul 
dumneavoastră și practic din această întâlnire am constatat că nu există o dorință de 
colaborare, de consultare, așa cum cred că ar fi bună pentru bunul mers în consiliul 
județean, ba mai mult analizând aceste alocări și ceea ce se întâmplă aici și 
prioritatea numărul unu, am fost cu toții de acord că este pentru începutul anului 
școlar și pentru școli, și nu am avut nicio obiecție din punctul asta de vedere dar 
aici am constatat că sunt o serie întreagă de alte alocări pentru primării, pentru alte 
poduri, drumuri, care dupa părerea mea nu se încadrau în această prioritate pe care 
noi am stabilit-o și în care credem, cred, cu toții. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Iertați-mă că intervin, nu este stilul meu, 
elegant este să vă las să vorbiți până la capăt, puteți cita primării conduse de 
primarii PNL care au beneficiat de aceste sume financiare altele decât…  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar eu nu discut aici pe primării, de ce 
partide..  
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Era interesant ca să avem o imagine despre 
cât de obiectivi am fost noi. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Eu discut și comentăm în principiu și eu 
cred ca să repar o primărie nu era o prioritate și o urgență, era mai urgent să dăm 
apă unei localități și să o racordăm la sistemul de apă pentru că apa respectivă se 
poate duce și la școli și în alte părți. Nu înțeleg această reticenă și lipsa de dorină 
de colaborare atunci când noi am venit cu această deschidere în interesul bunului 
mers al consiliului județean și al județului. E o bătaie de joc pe care eu așa am 
simțit-o, la adresa noastră, la adresa mea ca și președinte al Partidului Național 
Liberal pentru că am crezut în acea discuție pe care am avut-o și pe care care ați 
spus-o aici în ședința consiliului județean. Și mergând mai departe și întorcându-
mă la ceea ce spuneați dumneavoastră că mutăm orele de ședință de la o oră la alta 
pentru că vine primul ministru și miniștrii, ați spus dumneavoastră, din Guvern 
aici, până la un moment dat putem înțelege și poate dacă ar exista o logică cu un 
avantaj pentru județul Argeș chiar am putea fi de acord dar atât timp cât de 3 ani și 
ceva ei se perindă pe aici fără să aducă vreun ajutor județului Argeș ba mai mult 
această lista și cifrele astea nu sunt decât o nouă bătaie de joc la adresa, de data asta 
a UAT-urilor din județul Argeș pentru că nu cred că cei 70 de primari care nu au 
primit nimic în această alocare sunt foarte fericiți și mulțumiți. Ba mai mult v-am 
mai dat acolo un exemplu pe care mi-ați promis că-l veți lua în calcul DC101 de la 
Mozăceni care este în legătura și cu instituții care sunt ale consiliului județean sau 
unde nu e neapărat o problemă de partid sau de primărie ci este de interes județean. 
Toate aceste priorități, toate aceste discuții văd că nu au niciun rost. Atunci dacă nu 
au nici un rost, credeți că mai are rost să discutăm? Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Mulțumesc și eu. Domnule consilier, 
domnule președinte, am zis că cu tot dragul vom avea o discuție cel puțin lunar vis-
a-vis de proiectele care vor fi dezbătute în ședințele ordinare. Săptămâna trecută 
am stat de vorbă amândoi. Legat de cele două comune, respectiv Schitu Golești și 
Valea Iașului, am spus că facem tot ceea ce se poate face dar n-am promis 100% 
nimic. Discuția, stimați colegi, a avut loc între mine, domnul președinte și doamna 
administrator. 

Dl consilier județean Nae Eugen– Și fotograful care a fost? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Sunt mulți, nu știu la care vă referiți.După 
ce ați plecat dumneavoastră, am luat spre analiă cele două localități  cu propunerile 
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și am constatat că la Schitu Golești este un excedent financiar mai mare decît astăzi 
CJ-ul îl are, este vorba de peste 60 de miliarde vechi, deci fără comentarii, iar la 
Valea Iasului am vrut să fim echidistanți  pentru locuitorii județului Argeș, 
mărturia afirmațiilor mele stau alocările bugetare care s-au dat fără a ține seama de 
coloratura politică. Cred că aveți 12 localități, primarii PNL, în care noi am 
finanțat. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Nu sunt decât 6. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Și cu precedentul și acum 2 luni, uitați-vă și 
vedeți. La Valea Iașului am vrut să  ajutăm, pentru că este o colaborare foarte bună 
între noi și primărie, numai că propunerea a fost incompletă, nu avem un deviz 
estimativ acolo care să ne permită un punct de vedere financiar. Noi lucrăm cu 
finanțe, lucrăm cu banul public și nu ne putem permite să exagerăm și să mergem 
cu aproximări. Faceți vorbire dumneavoastră de Mozăceni, da, întra-adevăr, pe 
strada aceea care este drum comunal este și centrul de bătrâni dar uitați să spuneți 
și îmi cer scuze poate că n-ați fost informat și este și mai grav pentru 
dumneavoastră ca președinte să nu știți, consiliul județean a finanțat drumul acela 
și este în construcție și în momentul când termină banii, pentru că sunt pe returnări 
de TVA și cu asta nu ne jucăm pentru că la 31 decembrie se varsă la buget, stăm de 
vorbă și suntem oameni serioși, eu  vă aprecizez că ați început campania electorală, 
apreciez că aveți și o presiune din partea politicului dumneavoastră, nu știu de la 
centru, de la București, e Rareș, nu e Rareș, e Dan nu e Dan, dar hai să facem 
lucruri adevărate în interesul argeșeanului și musceleanului. Alte întrebări? Dacă 
nu   vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva. Este 
cineva împotrivă? Nu. 

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel - Domnule Președinte, mai am eu o 
întrebare. Am ridicat mâna înainte să supuneți la vot, se pare că nu vă uitați în 
dreapta. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -  M-am uitat dar v-ati trezit foarte târziu să 
ridicați mâna. Poftiți! 

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Nu dormeam, domnule Președinte, n-
avem de unde să mă trezesc. Am așteptat să terminați să nu vă întrerup. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vă rog! 
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Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Pentru că ați amintit că există situații 
incomplete ale primarilor, am o solicitat de la comisia de săptămâna  aceasta și de 
la comisia de luna trecută, un centralizator complet al situațiilor primarilor care 
solicita bani și care nu sunt incomplete, să vedem dacă ați alocat bani și la cei care 
sunt incomplete și totuși ați alocat bani și la cei  care au situațiile incomplete să 
vedem care sunt acele situații incomplete. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Cu tot dragul domnule consilier. 

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Ale primarilor care nu au primit bani. 
Valea Iașului ați spus că a avut o situație incompletă, ați anunțat în scris că la Valea 
Iașului  nu are … 

Dl vicepreședinte Mînzîna Ion - Pai e obligația noastră? Ați discutat despre situația 
incompletă care este incompletă. E vina noastră că primarii nu știu să-și facă o 
situație? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu   - Mai sunt comentarii?  

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Dar la cei ai dumnevoastra le spuneți să 
aducă și le atrageți atenția? 

Dl vicepreședinte Mînzîna Ion  - Ai noștri sunt foarte bine pregătiți. 

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Cred. Știu eu câțiva care sunt foarte bine 
pregătiți. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vă mulțumim. Legat de această dorință,  
aveți tot dreptul domnule consilier, cu o singură precizare, când doriți, unde doriți, 
punctual, la etajul 4, vă stăm la dispoziție sau la dna Mocanu. Punct. În birou 
veniți, vă informați corect în timpul serviciului. 

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Am înțeles, deci nu puteți să puneți la 
dispoziție. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Ba da, vă punem cu tot dragul, oricărui 
consilier dorește. 

Dl consilier județean Nae Eugen  – Atunci o putem copia dacă tot ne-o puneți la 
dispoziție? 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Faceți ce credeți dumneavoastră. 

Dl consilier județean Nae Eugen – Ne dați acordul? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – În temeiul legal, domnule consilier. 

Dl consilier județean Tudor Mihail  – Domnule Președinte, mai supuneti o dată la 
vot . 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Nu, a fost o precizare, nu am de ce să o 
supun la vot. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Proiectul dinainte. Pentru că nu ați…întreb 
secretariatul tehnic, știe cum  s-a votat proiectul bugetului? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vreți să reluăm votul? 

Dl consilier județean Tudor Mihail  – Da , asta v-am rugat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Cine este pentru? Mulțumesc. Cine se 
abține? 4 abțineri. Cine este împotrivă? Nu. 

 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 27 de voturi ,,pentru” și 4 ,,abțineri”       
(domnii consilieri județeni Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard Ștefan, 
Drăguțoiu Dan și Tudor Mihail ).  

     S-a adoptat Hotărârea nr. 169. 
 

-  XVII – 

 

           Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi- Informare privind 
activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș, pe semestrul I 2019. 18.  -  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Domnule Secretar?? 

Dl Secretar Județ Voica Ionel – Raportul Comisiei de Protecție a Copilului 
cuprinde  datele ce fac referire la semestrul I 2019 și situația statistică a 
certificatelor de încadrare în grad de handicap precum și a măsurilor dispuse de 
către comisie în primul semestru. A fost prezentat în comisii. 
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Preşedinte Constantin Dan Manu  – Nu se supune la vot.  

 

-  XVIII – 

 

           Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Informare privind 
copiii părăsiți în unitățile sanitare din raza administrativ-teritorială a județului Argeș 
(semestrul I 2019). Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

 
Dl Secretar Județ Voica Ionel – Copiii părăsiți în unitățile sanitare din județul 
Argeș, semestrul I 2019 – 4 copii din care 3 cu domiciliul părinților în județul 
Argeș, unul cu domiciliul părinților în județul Bacău, toți cei 4 au fost plasați la 
asistenți maternali profesioniști. 

Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vă mulțumesc. Cu această ședința ordinară     
s-a încheiat. Vă invităm în comuna Bogați, pe cei care doriți, este sărbătoarea 
comunei. 

         Ședința s-a încheiat la ora 15.30 

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

                                                                          SECRETAR JUDEŢ,                                                                                       

     

                                                                      Ionel VOICA 


